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Zapytaliśmy również uczestników biwaku 
integracyjnego w Ostrowitem w Borach 
Tucholskich o ich wrażenia. Oto krótkie 
wypowiedzi:  
 

Piotr Sędrowski: 
Ogólnie biwak był fajny. Poznałem dużo 
nowych osób i inni poznali mnie. 
 

 
 

Mateusz Stałowski: 
Moim zdaniem biwak to najlepsze dni we 
wrześniu. 
 

Mateusz Kocik: 
Moim zdaniem ten biwak był świetnym 
pomysłem, ponieważ fajnie spędziliśmy czas 
i poznaliśmy mnóstwo nowych znajomych, 
no i oczywiście nie było lekcji. ☺ 
 

Wojciech Marczewski: 
Czas biwaku upłynął bardzo szybko, 
cieszyłem się z nowo zawartych znajomości 
lecz byłem smutny, gdy trzeba było 
wyjechać. 
 

Anonim 1:  
Biwak integracyjny przyczynił się do 
poznania przeze mnie wielu nowych 
znajomych. Bawiłem się świetnie przy 
ognisku. Szczególnie podobała mi się 
zabawa w „tunel”. Biwak integracyjny był 
bardzo ciekawy. Będę wspominał te dni z 
uśmiechem na twarzy. 

 
______________________________ 
 
Zasłyszane jednym uchem:  
"To podkręciło moją, i tak już podwójnie 
podbitą, podkrenę...!" ( A. G.) 
"Ja pukłem, on nie kopł !" (Anonim) 

Anonim 2: 
Na obozie było bardzo fajnie. Mnie 
najbardziej podobały się „Kamienne 
Kr ęgi”. 

 
Anonim 3: 
Na obozie bardzo mi się podobały ogniska i 
zabawy. Poznałam wiele nowych i fajnych 
osób. Bardzo dobrym pomysłem były 
rozgrywki sportowe i nagrody za konkursy. 
Myślę, że każdy chciałby jechać na ten 
biwak jeszcze raz. Nasze MRI jest także 
bardzo fajne i zorganizowane. Przedstawiło 
kabaret, który mi się podobał.       

 
Adam G...: 
Biwak, który odbył się w dniach 25-27 
września 2006 roku, w Ostrowitem w 
Borach Tucholskich, wywarł na mnie 
wielkie wrażenia. Po biwaku stwierdziłem, 
że opłacało się jechać, ponieważ poznałem 
dużo koleżanek i kolegów, którzy mogą mi 
pomóc w przyszłości. 
 

 
 
Dawid Kępiński:  
Ogólnie jestem zadowolony z biwaku.  

 
Robert Przystalski: 
Ostatecznie sądzę, iż biwak był udany. Nikt 
z uczestników się nie nudził. A cel biwaku, 
czyli integracja członków internatu był z 
pewnością zrealizowany.  


